日本立山黑部 JAPAN ALPINE ROUT



大阪 / 京都 / 岐阜 / 白川乡 / 高山 / 富山 / 立山黑部 / 松本 / 轻井 Osaka / Kyoto / Gifu / Shirakawago / Takayama / Toyama / Tateyama Kurobe Alpine Route / Matsumoto /



- 品特色芥末雪糕 Taste Wasabi Ice-Cream
- 精心策划、贴心安排【不走回头路】系列 Meticulous Planned Intimate Arrangement Smooth & Comfort Series

立山黑部阿尔卑斯山脉 🕰 Tateyama 体验多种交通模式 横跨日本北阿尔卑斯山脉

Experience a variety of modes of transport to cross the Japanese Northern Alps

行程特点 ITINERARY HIGHLIGHTS

白川乡合掌村 Shirakawago Gassho Village () TICKET



- 高山阵屋 Takayama Jinya TICKET
- 松本古城 Matsumoto Castle TICKET
- 地狱谷野猿公苑 Jigokudani Monkey Park TICKET



* ICKET 含票 Include Ticket * IIII 世界遗产目录 World Heritage Sites

| ● 膳食 MEALS `

- 日式烧烤 Japanese Barbeque
- 日式便当 Japanese Bento
- 日式烧鱼 Japanese Grilled Fish
- 日式荞麦面 Japanese Soba Mee
- 日式海鲜火锅 Seafood Nabe Set

酒店特色 HOTEL HIGHLIGHTS

- 住宿当地4星级酒店 Stay At Local 4 Stars Hotel
- 保证1晚住宿温泉旅馆 Guaranteed Stay 1 Night At Hot Spring Resort

乐趣购物 FUN SHOPPING

- 轻井泽银座 Kyukaruizawa Ginza
- 轻井泽王子购物广场 Karuizawa Prince Shopping Plaza









LD

集合于国际机场,乘搭国际航班飞往大阪关西国际机场。

第2天大阪 京都

伏见稻荷大社: 稻荷神就是狐狸神,保佑五谷丰收,商业繁荣。 岚山渡月桥:河水川流不息,秋季可在桥上赏岚山枫叶,其他季节也 有美景。拥有京都第一名胜之称。

嵯峨野竹林: 《卧虎藏龙》拍摄地之一,驻足在竹林,倾听风吹竹叶 所发出的天籁之音。

第3天 岐阜 🍔 白川乡 ----📟 富山 高山 早午晚

白川乡合掌村: 被联合国教科文组织列为世界文化遗产,参观日本传 统建筑珍宝,百多栋【合掌造】茅草屋顶的民家,造型非常特殊,营 造出一种童话式的田野风情。而在冬季里,挤满白雪的尖顶小屋在雪 地里静静地发光。仿佛是童话世界般梦幻的风景。

和出家:参观最大规模及最古老的合掌造房,建于江户时代末期。 高山阵屋: 日本国内唯一留存的德川幕府地方官府,国家指定遗迹。 上三之町: 充满江户风情,漫步在保留有商人城镇风貌的街区,体验 日本传统文化。

第4天 富山 潭 立山黑部 55km 松本

立山黑部: 立山连峰和黑部峡谷连成的阿尔卑斯之路,是国际级的山 岳观光路线。体验多种交通模式(缆车、空中吊车、无轨电车、高原 巴士等交通工具)横跨日本北阿尔卑斯山脉。 立山黑部阿尔卑斯山脈 路線的大自然雪景與雪壁奇景超超推介。

雪之大谷: 震撼般的壮观雪墙, 雪之大谷是人为铲出的一条路, 两侧 是雪墙,每天四月初雪墙高度平均15米,最高达到过20米。

黑部水坝: 日本最大的拱型水库,堤高186公尺,这里也是名侦探柯 南电影《沉默的15分钟》的取景舞台。4月开山后仍有白雪覆盖水库 呈现一片洁白的世界,亦为黑部立山的人气景点之一。

第5天 松本 環 轻井泽

松本古城: 历史文化名城, 城里河流沿岸种植了大量的樱花, 在每年 春初樱花季,这里遍地开满樱花非常的迷人。

大王芥末农场: 以水车为标志,是一个名副其实的芥末农场。从农场 中可以眺望到北阿尔卑斯山的美景。

地狱谷野猿公苑: 猴子专用温泉地,可以一瞥雪猴泡汤的风采,非常 可爱。

第6天 轻井泽 流 东京

早午晚

轻井泽银座: 轻井泽最热闹的购物商圈,这里的特色是有多间果酱店 都免费提供小饼干或者小面包来配果酱试吃。

圣保罗教堂: 轻井泽的地标性建筑,教堂造型典雅,风格独特,是一 座木质结构的小屋。

轻井泽王子购物广场:一座大型的购物广场,这里品牌众多,价格 非常的便宜,如果遇上购物节,价格真的很实惠。

7天 东京 🛪 入境

送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。 鸿运旅游期待与您再出发!

Assemble at international airport, departure flight to Japan Kansai International Airport (Osaka).

Day 2 Osaka Kyoto Gifu

Fushimi Inari Taisha: Inari god is the fox god, considered to bless the grain harvest, derived to commercial prosperity. Togetsukyo Bridge: Popular for its views of cherry blossoms and

autumn colors on the slopes of Arashiyama.

Sagano Bamboo Groove: Feeling touch with nature and visiting places associate with Japanese classic.

Day 3 Gifu Shirakawago Takayama Toyama BLD

Shirakawago Gassho Village: Nestled in a rural setting reminiscent of the old Japan, Shirakawago is world-famous for its steeply thatch-roofed or "Gassho-Zukuri" style traditional of the finest in craftsmanship.

Wada Hosuse: Visit to the largest and oldest of gassho-style house, it was built at the end of Edo Period.

Takayama Jinya: Former government office during Edo Period and as state designated relics.

Kamisan O Machi: Takayama's old town has been beautifully preserved with many buildings and whole streets of houses dating from the Edo Period.

Tateyama Kurobe Alpine Route -----Day 4 Toyama Matsumoto

Tateyama Kurobe Alpine Route: Tateyama and Kurobe Canyon of Alpine Road, is a world-class mountain sightseeing route. Experience a variety of modes of transport (cable cars, overhead cranes, trolley buses, buses and other means of transport) across the Japanese Northern Alps. Provides great panoramic bird's eye views of the surrounding mountain scenery.

Yuki 🔿 Otani: Enjoy the sparkling snow walls named Yuki 🔿 Otani, which tower anywhere from 15 to 20 meters high

Kurobe Dam: With the height of 186 metres, is the tallest dam in Japan.

Day 5 Matsumoto 70km Karuizawa

Matsumoto Castle: One of the most complete and beautiful among Japan's original castles. It's also a popular cherry blossom & autumn foliage spot.

Daio Wasabi Farm: Wasabi can only be grown in the purest, cleanest water, and Azumino is blessed with sparkling clean spring water fed by snowmelt from the Japanese Alps.

Jigokudani Monkey Park: offers visitors the unique experience of seeing wild monkeys bathing in a natural hot spring.

Day 6 Karuizawa Tokyo

Kyukaruizawa Ginza: Offers a wide range of shopping and there are some unique stuffs to buy.

St.Paul's Catholic Church Karuizawa: a popular symbol of Kariuzawa. The church blends harmoniously with the surrounding beauty of nature in all seasons and attracts many visitors every year. Karuizawa Prince Shopping Plaza: A massive shopping mall with about 200 unique shops with wide selection at reasonable prices for global brands.

Day 7 Tokyo 🛪 Return

B/MOB

End of journey, return flight to home. iO Travel hope to serve you again soon!

20230222

出发日期 DEPARTURE DATE:

必须符合条规:

- 本公司保留对行程内容因当地天气、路况、 突发情况以及不可抗拒因素,做出适当 更改和调整的权力。
 所有航班如有更改,恕不另行通知。
 旅游细则与附带条件,以收据背项为准测。
 由活动期间自费项目由客人自行选择与付费。
 如有包含门票,将特别注明。

- 6. 如有购物站,将特别注明。 7. 旅程以华语,粤语或英文讲解。 8. 每团至少16位成员才能铁定出发。如团体少于16为成员, 本公司保留决定操作或取消此行程。 9. 所有酒店评级,均以当地为标准。如遇到当地酒店客满, 不可预测等因素,将以同级酒店取优。 10. 房型是根据酒店分配,本公司不负责所分配房型差异。 11. 本公司建议购买旅游保险,为您的旅程做个保障。 12. 英文版本是翻译自中文版本,如有差异将以中文版为。

团费 TOUR FARE:

- Terms & Conditions Apply: Terms & Conditions Apply:

 1) Or reserves the right to make appropriate changes and adjustments of the fitnerary due to local weather, road conditions, unexpected situations and irrestibile factors without prior notice.

 2) All flight are subject to change without prior notice.

 3) All sooking will be subjected to terms and conditions to the conditions of the conditions

- 7) Tour is conducted in Chinese. Cantonese or English.
 8) Minimum group size of 16 passenger is required for a confirmed departure. Group size of 15 and below will solely be at discretion of iot travel.
 9) All hotel rating are based on local standard. In the event that accommodation if he stated hotel no unvaliable, it 10) Room types are based on run of house an allocated by respective hotels. Io will not be responsible for the differences of the room allocated.
 10) Io travel recommends you to buy travel insurance for your travel related coverages between English and Chinese itinerary, please refer to Chinese Version.





IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD. (173557-U) (KKP-1478) (KPL/LN 1478/2)

+605 253 2766 / +6016 559 8766

O NO. 19, JALAN SULTAN ABDUL JALIL, 30300 IPOH, PERAK, MALAYSIA,

